



「銀河酒店」棕悅灣白沙灘 – 婚禮套餐
PALM COVE AT GALAXY HOTEL –
WHITE SAND BEACH WEDDING PACKAGE

招待親友

FOR FAMILY AND FRIENDS

出席婚禮之客人可享住房優惠 (房間供應按實際情況而定)

Preferential room rates for guests wishing to stay at the hotel (subject to availability)

免費自助泊車 (視乎供應情況而定)

Complimentary self-parking coupons could be arranged (subject to availability)

新人尊享

FOR THE COUPLE

「銀河酒店™」免費客房住宿一晚 (住宿日期按實際情況而定)

1-night accommodation at Galaxy Hotel™
(date subject to availability)

於綠洲舉行之彌月或百日喜宴可享折扣優惠

Discount offer for Baby Full Moon / Hundred Days Birthday Celebration in Oasis

大囍日子

THE BIG DAY

特別提供「澳門銀河™」天浪淘園作婚紗攝影場地

Use of Grand Resort Deck at Galaxy Macau™ as wedding photography location

每位賓客一杯席前特飲

Complimentary 1 glass of pre-dinner fruit punch per guest

奉送香檳供祝酒儀式之用 (一瓶)

Complimentary Champagne for toasting ceremony (one bottle)



免費席間兩小時無限暢飲指定汽水、橙汁及啤酒
Complimentary free-flow of soft drinks, chilled orange juice and beer during wedding for 2 hours

自攜洋酒或烈酒開瓶費優惠 (八瓶)
Free corkage for bringing wines and spirits (8 bottles)

油畫架供擺放新人婚紗照
Standing easel for wedding photo display

免費提供基本音響設備及兩支無線麥克風
Complimentary basic audio equipment and 2 wireless microphones

以上優惠只適用於80人或之上婚宴
All the above privileges are applicable only to 80 persons or above

每位澳門幣1,288元，另加10%服務費
MOP 1,288 per person, plus a 10% service charge